
Designed for the International Typeface Corporation in 1995 by Michael 
Stacey. It is an edgy, nervous-looking display type that uses entirely cur-
sive forms. Based on the styles of sign painters and show-card lettering 

 Unovis◗  2002: Ò. Safayev 

Cyrillic Standard
Cyrillic Accented
Cyrillic Old Russian 
Central European 
Western 
Baltic
Turkish 
Multilingual

 

PT Unovis™ was designed for ParaType in 2001 by Tagir Safayev. Inspir-
ed by the shapes of lettering of the Russian Avant Garde artists of Kaz-
imir Malevich’s circle at the beginning of the 20th century. Based on 
simple geometric forms. Caps only. For use in advertising and display 
typography.
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Typography is just tha 

Шрифт разработан для фирмы International Typeface Corporation 
в 1995 году (дизайнер Майкл Стейси). Это угловатый, нервно выглядя-
щий акцидентный шрифт, полностью рукописный по форме. Основан 

 Уновис◗  2002: Ò. Ñàôàåâ 

Кириллические:
стандартная  
акцентированная 
старорусская
Центральноевропейская
Западноевропейская 
Балтийская
Турецкая
Многоязычная  

Шрифт разработан для фирмы ParaType в 2002 году (дизайнер Тагир 
Сафаев) по мотивам рисованных шрифтов русского авангарда нача-
ла ХХ века художников круга Казимира Малевича. Основан на про-
стых геометрических формах. Состоит только из прописных знаков. 
Предназначен для набора акцидентной и рекламной продукции. На-
гражден дипломом межународного шрифтового конкурса «Буква:
раз!» в 2000 году.
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http://www.paratype.com/
http://www.paratype.ru/pstore/newstyles.asp?fontcode=PT_UNV
http://www.paratype.com/pstore/newstyles.asp?fontcode=PT_UNV



